
 

 

Výročná správa o činnosti  Rady školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336  

vo Vranove nad Topľou za rok 2022  

  

  

Rada školy pri ZŠ Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou pracovala v kalendárnom roku 2022 

v tomto zložení:   

  

Za zástupcov pedagogických zamestnancov:  

PaedDr. Anna Brcková - predsedníčka  

Mgr. Daniela Babiaková  

  

Za zástupcov nepedagogických zamestnancov:  

Jaroslav Natafaluši  

  

Za zástupcov rodičov:  

Ing. Jana Bakajsová  

PhDr. Slavomír Kmec  

PhDr. Maroš Mitrík  

Mgr. Dana Zajícová  

  

Za zriaďovateľa:   

PhDr. Jozef Baran  

JUDr. Štefánia Križovenská  

Ing. Ján Lapčák  

Ing. Peter Michalov  

V roku 2022 sa Rada školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou 

stretla na štyroch zasadnutiach: vo februári, apríli, septembri a decembri.  

Na prvom  zasadnutí 14. februára 2022 bol prerokovaný a schválený Plán Rady školy pri 

Základnej škole Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou. Pán riaditeľ Mgr. Peter Kocák 

informoval členov Rady školy o hospodárení školy za kalendárny rok 2021, ktoré bolo v 

priebehu celého školského roka vyrovnané. Ďalej pán riaditeľ poskytol informácie o rozpočte 

školy na kalendárny rok 2022. Tento rozpočet členovia prešli len informačne, pretože štátom 

ešte nebol presne stanovený rozpočtový limit na rok 2022. Informoval o zvýšení normatívu na                                                                                                                               

žiaka, zvýšení nákladov na energie, mzdových nákladov a prevádzkových nákladov.  

Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok šk. r. 2021/2022 p. riaditeľ predniesol 

formou prezentácie, kde prítomní videli výsledky jednotlivých meraní organizovaných 



 

 

NÚCEM, výsledky Kompara v 8. a 9. ročníku, v ktorom sme dosiahli lepšie výsledky ako je 

celoslovenský priemer.  

V prehľade dosiahnutých úspechov v súťažiach a olympiádach pán riaditeľ oboznámil členov 

rady školy s úspechmi žiakov našej školy na súťažiach, ktoré dosahovali na obvodovej, 

krajskej, celoslovenskej a medzinárodnej úrovni.  

Riaditeľ školy ďalej informoval o podmienkach zápisu budúcich prvákov na školský rok 

2022/2023. Povedal, že zápis sa uskutoční od 4. do 6. apríla 2022 v čase od 14,00 h do 17,00h 

bez osobnej prítomnosti dieťaťa vo veľkej telocvični ZŠ. Rodičom bude opäť umožnené 

vyplniť elektronickú žiadosť o prijatie dieťaťa do 1. ročníka, čím sa urýchli administratíva. 

Požiadal prítomných o oslovenie svojich známych a príbuzných, aby zapísali budúcich prvákov 

do našej školy. 

Členovia rady školy sa ďalej od pána riaditeľa dozvedeli, že bola dokončená prestavba 

a realizácia projektu od r. 2016 na prerobenie odborných učební chémie a fyziky. Bol 

vymenený laboratórny nábytok, podlahy. Zakúpené boli nové lavice a pomôcky.  

MŠ schválilo 150 000 eur na rekonštrukciu elektroinštalácie (z dôvodu havarijného stavu) na 

škole. Zvyšok dofinancuje mesto a vlastné zdroje. Táto rekonštrukcia sa úspešne začala 

v decembri 2021 a členovia rady školy mali možnosť si reálne pozrieť priestory školy. Dobrou 

správou bolo, že sa škola zapojila do projektu „cykloprístrešky“ za 32 700 eur a tiež, že 

oslovené banky poskytli škole 55 počítačov. 

Druhé zasadnutie prebehlo 25. apríla 2022, na ktorom predsedníčka rady školy oboznámila 

prítomných s Výročnou správou Rady školy pri ZŠ Sídlisko II, 1336 vo Vranove nad Topľou. 

Pán riaditeľ informoval o výsledkoch zápisu žiakov do 1. ročníka ZŠ, ktorý sa konal v dňoch 

4. až 6. apríla 2022 v telocvični ZŠ pri dodržaní všetkých epidemiologických opatrení (bez 

detí). Zápis bol financovaný z rodičovských a školských peňazí. Zapísaných bolo 90 detí do 4 

tried prvého ročníka (niektoré deti budú mať odklad školskej dochádzky).  

Predsedníčka RŠ PaedDr. Anna Brcková sa pochvalne vyjadrila o organizácii zápisu 

a vynikajúco zvládnutej príprave. 

Prítomní sa od pána riaditeľa dozvedeli, že škola pokračuje v  projekte ERAZMUS, že  

projektom Spolu múdrejší sme sa zapojili do individuálneho vzdelávania žiakov so sociálne 

znevýhodneného prostredia a vďaka projektu Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov ZŠ sa 

postupne prerábajú špeciálne učebne chémie, biológie, fyziky. Okrem toho sa riaditeľ školy 

podieľa na získavaní finančných prostriedkov na modernizáciu školy (zábradlie na prvom a 

druhom poschodí), tried, kabinetov a ďalších odborných učební. 

Členovia rady školy ponúkli pomoc pri organizácii 50. výročia vzniku školy, za čo pán riaditeľ 

poďakoval a všetkých  srdečne pozval na slávnostnú akadémiu 3.6.2022. 

Na treťom zasadnutí dňa 14.9.2022 riaditeľ školy, Mgr. Peter Kocák oboznámil všetkých 

prítomných so správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

a školských zariadení za šk. rok 2021/2022, ktorá bola schválená pedagogickou radou. 

Vzdelávacia činnosť prebiehala bezproblémovo aj napriek pandémii Covid 19 a žiaci sa spolu 

so svojimi učiteľmi zapojili do viacerých projektov a súťaží. Prebehlo aj testovanie 

prostredníctvom e-Testovania vo viacerých ročníkoch, kde si mali žiaci možnosť overiť svoje 



 

 

vedomosti. Výsledky jednotlivých testovaní potvrdili, že naša škola patrí medzi najlepšie školy 

v republike. Zároveň bola naša škola ohodnotená ako najlepšia škola  v dosiahnutých 

výsledkoch v súťažiach v rámci mesta.  Čo sa týka materiálno technickej stránky, boli 

vymenené svietidlá  za LED svietidlá. Správu rada školy jednohlasne schválila. Ďalej riaditeľ 

školy predložil Školský vzdelávací program, Program ŠKD a CVČ, všetko  podľa pokynov MŠ 

SR. Okrem iného informoval o inovovaných učebných osnovách za jednotlivé vyučovacie 

predmety a oboznámil členov RŠ o zmenách. V 9. ročníku sa osvedčila environmentálna 

výchova, keďže škola je silne environmentálne založená. Okrem  koordinátorov 

environmentálnej výchovy pre 1. stupeň  a 2. stupeň boli zriadení aj koordinátori regionálnej 

výchovy. Hodnotenie na škole bude prebiehať klasifikáciou okrem HUV, VYV,THD a EV na 

druhom stupni. Výchovný program pre ŠKD sa nesie pod názvom Pre život a pre radosť. 

V ŠKD pribudli nové oddelenia, stúpol počet z 10 na 12. Finančne ŠKD spadá pod ministerstvo 

vnútra, preto riaditeľ školy žiadal o dofinancovanie.  V súčasnosti je v ŠKD  v každom oddelení 

max. 26 žiakov. Od 1.9. 2022 stúpol poplatok do ŠKD na 15 eur. Program CVČ sa nesie pod 

názvom Pohybom ku zdraviu. Spadajú tu 3 oddelenia – volejbal, mažoretky Varanovia a DFS 

Cifroško. Všetky zložky slúžia na reprezentáciu školy a pre zdravie detí. Poplatky sa zvýšili na 

7 eur. Všetky predložené programy boli členmi radou školy schválené. 

Riaditeľ školy tiež oboznámil členov s pedagogicko-organizačným a materiálno-technickým 

zabezpečením výchovno-vzdelávacieho procesu. Pripomenul, že všetci zamestnanci boli 

preškolení BOZP, že sa vrátili zamestnankyne školy z materskej dovolenky na pozície učiteliek 

a boli prijaté aj nové vychovávateľky. Spolu je na škole 806 žiakov a  73 zamestnancov, z toho 

62 pedagogických a 11 nepedagogických. Na prvom stupni je 363 žiakov, na druhom stupni 

443 žiakov.  

Pán riaditeľ informoval, že počas letných prázdnin sa v škole opäť veľa prerábalo, na škole bola 

zriadená nová trieda v priestoroch bývalej knižnice. Okrem toho bola inovovaná učebňa chémie 

a vznikla tzv. bio-chemická učebňa, ktorej tútorom sa stal známy vedec biochemik Pavol 

Čekan, ktorý novú učebňu otvorí. Na toto otvorenie boli pozvaní aj členovia rady školy.  

Škola sa podieľa na viacerých projektoch, jedným z nich je aj projekt Erazmus, kde budú 

učiteľky cudzích jazykov vyslané na školenie do zahraničia. Dobrou správou bolo, že škola od 

mesta získala 60 000 eur na realizáciu prístavby. Členovia rady školy mali možnosť prezrieť si 

zmodernizované učebne na druhom poschodí. 

Štvrté zasadnutie RŠ prebehlo 7.12.2022. Riaditeľ školy, Mgr. Peter Kocák oboznámil 

všetkých prítomných s využitím priestorov školy od 6,00 hod. do 18,00 hod. V školskej 

telocvični prebiehajú športové aktivity, volejbal, nácvik mažoretiek, nácvik Cifroška. 

Na škole fungujú 2 automaty na desiatu a pitný režim. 

Škola sa riadi predpisom 246/2021 - Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Vranov nad Topľou s účinnosťou od 1.11.2021, dodatok č.1 od 1.9.2022. 

Cudzí nájomcovia platia 25 eur na hodinu v telocvični. 



 

 

Členovia rady školy sa zaujímali, koľko je aktívnych žiakov v športových činnostiach. Pán 

riaditeľ odpovedal, že približne 400 až 500 žiakov.  

Pán riaditeľ predniesol finančnú otázku krúžkov. Financovanie krúžkov je slabé. 

Pán riaditeľ sa tiež vyjadril ku spolupráci s inými organizáciami v meste. Predstavil športové 

aktivity, ktoré plánuje realizovať spolu s rodičmi. Patrí k tomu napríklad Turistická sobota, Ples 

školy, Školská športová olympiáda. Ku škole patrí občianske združenie Dvojka - rodičovské 

združenie, s ktorým je veľmi úzka spolupráca. Škola spolupracuje s mestom, s televíziami, s 

Archeoparkom Hanušovce, s Červeným krížom, s Materskou školou Sídlisko II, s DIC školou, 

s RÚVZ - formou prednášok, besied a preškoľovanie prvej pomoci, s HZOS - zážitkové čítanie, 

tvorivé dielne, súťaže, prednášky o prevencii - drogy, zdravá škola, s HZK - besedy, ukážkové 

hodiny... Škola participovala na súťaži Naj škola - návšteva štúdií, oboznámenie sa so zákulisím 

nahrávania, zážitkové učenie. Nakoniec riaditeľ školy oboznámil členov s pokračovaním 

rozbehnutých projektov - cykloprístrešky, oddychový kútik na 1.stupni, dobročinnosť, EKO 

učebne, Nové logo školy, súťaž Naj škola - výhra 10 000 eur. 

Dobročinnosť: 1. Ľ.Hricik - bicykel 1400 eur 

2. M.Hrabčák - rehabilitácie - vozíček 

3. Ponožkový október - 224 párov ponožiek 

4. Krabice plné lásky - 168 krabíc 

5. Zber mobilov - 442 ks 

Škola sa podieľa na viacerých projektoch, jedným z nich je aj projekt Erazmus, kde budú 

učiteľky cudzích jazykov vyslané na školenie do zahraničia. 

Do 15.6. by sa mohla začať realizácia prístavby. 

Na záver členovia diskutovali o otvorení ďalšej prváckej triedy. Pán riaditeľ spomenul aktivity, 

ktoré škola plánuje v budúcnosti - nočný beh, amatérsky nohejbal, volejbalový turnaj. 

 

   Rada školy pri ZŠ Sídlisko II vo Vranove nad Topľou realizovala svoje aktivity v roku 2022 

v spolupráci s vedením školy a v úzkej spolupráci s rodičmi.  

Vo Vranove nad Topľou 3. marca 2023                              PaedDr. Anna Brcková                              

predsedníčka rady školy  

  

  

 

  

  


